



BFL-6

ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Number 15

April 13, 1987

Numéro 15

le 13 avril 1987

ADMINISTRATIVE INFORMATIONRENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFSTelephone numbers - Vienna

Effective April 24, the new telephone numbers of the Embassy in Vienna, of the Permanent Mission to the international organizations, and of the Delegation to the Mutual and Balanced Force Reduction talks, will be as follows: 533-3691,-95; 533-6626,-28.

Travel Directives

Attached as an Annex are the latest revisions to the Travel Directives rates and allowances.

Amendments to Departmental Manuals

Following is a list of the latest amendments to the Departmental Manuals released as of April 1, 1987. Missing amendments are available from MISA through Divisional Secretaries or Mission Administrative Officers.

Numéros de téléphone - Vienne

À partir du 24 avril, les nouveaux numéros de téléphone de l'Ambassade à Vienne, de la Mission permanente auprès des organisations internationales, et de la Délégation pour les négociations de réductions mutuelles et équilibrées de forces, seront les suivants: 533-3691,-95; 533-6626,-28.

Directives concernant les voyages

Vous trouverez en annexe les plus récentes modifications aux indemnités des Directives concernant les voyages.

Modifications aux manuels du Ministère

Voici une liste des plus récentes modifications aux manuels dont la distribution avait été autorisée le 1^{er} avril 1987. On peut obtenir les modifications manquantes de MISA par l'entremise de sa secrétaire de direction ou de son agent administratif à la mission.

<u>Manual</u>	<u>Latest Amendment</u>	<u>Manuel</u>	<u>Dernière modification</u>
Appraisal and Promotion Systems	AL/LM 5	Appréciation du rendement et avancement	AL/LM 5
EA 11(1) - Consular Instructions - Vol. 1	AL/LM 3	AE 11(1) - Instructions consulaires - Vol. 1	AL/LM 3
EA 11(2) - Consular Instructions - Vol. 2	AL/LM 3	AE 11(2) - Instructions consulaires - Vol. 2	AL/LM 3
EA 4(1) - Corr. & Comm. Vol. 1 - Correspondence	AL/LM 5	AE 4(1) - Corr. et Comm. Vol. 1 - Correspondance	AL/LM 5